

Date: 08 Rabi Althani 1447
29 September 2025

التاريخ: 8 ربيع الثاني 1447 هـ
الموافق: 29 سبتمبر 2025 م

Disclosure

**Issuance of Tier 1 Perpetual Bonds
by Sohar International Bank SAOG**

Further to the disclosure made on 1 May 2025 relating to the issuance of Tier 1 perpetual bonds (the "Perpetual Bonds") at a value of 150 million Omani Rial through private placement (the "issuance") and the prospectus published on the websites of each of the Muscat Stock Exchange and the Financial Services Authority on 15 September 2025, Sohar International Bank SAOG (the "Bank" or "Sohar International") is pleased to announce the successful closure of its OMR 200 million Perpetual Bond Issuance.

The Issuance, which comprised of an issuance of OMR 150 million with an additional OMR 50 million greenshoe option, witnessed strong demand. The greenshoe option was fully exercised, underscoring investor and market confidence in Sohar International.

The Perpetual Bonds are now listed on the Muscat Stock Exchange.

إفصاح

**بنك صحار الدولي ش.م.ع. يكمل إصدار السندات
الدائمة من الفئة الأولى**

إلحاقًا بالإفصاح الصادر في 1 مايو 2025م بشأن إصدار سندات دائمة من الفئة الأولى ("السندات الدائمة") بقيمة 150 مليون ريال عماني مع خيار الزيادة بمبلغ 50 مليون ريال عماني عن طريق الاكتتاب الخاص ("الإصدار") وبمنشرة الإصدار المنشورة على موقع بورصة مسقط وموقع هيئة الخدمات المالية بتاريخ 15 سبتمبر 2025م، يود بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("البنك" أو "صهار الدولي") أن يعلن عن نجاح البنك في إصدار السندات الدائمة بكامل قيمة الإصدار.

وقد تضمن الإصدار حجم أساسي قدره 150 مليون ريال عماني بالإضافة إلى خيار الزيادة بقيمة 50 مليون ريال عماني. حيث تم ممارسة خيار الزيادة بالكامل وذلك بعد أن شهد الإصدار إقبالاً قوياً من المستثمرين، الشيء الذي يعكس ثقة المستثمرين والسوق في صهار الدولي.

وقد أصبحت السندات الدائمة مدرجة الآن في بورصة مسقط.

Abdul Wahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer



عبدالواحد بن محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي